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内容概要

　　《每日15分钟：小学英语阅读100篇天天练(6年级)》按照小学生的阅读习惯，紧扣小学生的爱好
兴趣，让孩子从此爱上英语阅读纯正地道的英语表达，帮助孩子更好地掌握英语，精美的插图帮助孩
子提高阅读兴趣，增强对短文的理解多角度的训练模式，难度适中的练习，帮助孩子们强化英语学习
，提高英语成绩

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<每日15分钟>>

作者简介

北京小雨明天图书有限公司总编辑、副总经理，著名英语教育专家，小学英语阅读的早期研究人员之
一。
策划主编过的各种英语阅读书，得到了读者的一致好评。
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章节摘录

　　Billy is very small，and he loves drawing.Hismother often draws some for him on old pieces ofpaper.She is
very bad at drawing，but Billy likesher pictures and always wants more.Then，when Billy is a little older，his
mothergives him some pencils and a drawing book，and he begins drawingpictures too.but none of them iS
beautiful.　　Now Billy iS six years old.His mother takes out a small black.board and some pieces of chalk.She
asks him to draw a picture ofhis father.The boy draws and draws.It takes him more than twohours to finish the
picture.But he is not happy when he looks at it.　　“Well.”he says at last to his mother.“I can put a tail on it
and maKe lt a dog.
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